
Hei ser at vatnet har tilrenning av jord og sand igjen ved Langavatnet. 
Var bortom i dag og ser at det vert tippa asfalt i videre vegbygging og at 
det er tippa noko hageavfall med avrenning tett ned mot hovedelva frå 
dalen. Sjå bilder. Eg meiner dette forurenser vatnet fortsatt.
De bør ta ein tur å observere dette. Dette er ikkje masser som E-39 ville 
ha levert.
Mvh
Arild Aase
Hei igjen. Du kan også sjå på bildene at hovedelva til vatnet er fullt med 
stein fleire stader. Dette gjer at elveløpet vert sperra og at det grev 
seg nye ganger og skaper erosjon  når det kjem nedbør. Dette er ert regler 
for, men entreprenøren som grav såg ikkje på dette som noko han hadde 
ansvar for.
Kan du sjå på saka?
Mvh
Arild Aase
Hei. Fekk desse i helga. Eg har fri idag, har du mulighet å sjå litt på 
det.


